
Reactie op Wet werkelijk rendement box 3 

Mijn algemene reactie is: 

• Deze wet is veel te ingewikkeld. Het is lastig te begrijpen welke veranderingen er allemaal 

zouden komen. De concept wet zelf lezen is niet te doen. Het zou goed geweest zijn als er 

voor deze consultatie een redelijk complete samenvatting zou zijn gegeven in begrijpelijke 

taal. Ik moet het dus doen met wat ik er op internet en bij betrokken instanties over heb 

kunnen vinden. 

• Ik heb heel weinig pensioen en probeer met mijn spaargeld en beleggingen iets erbij te 

verdienen. Dat is lastig, omdat ik niet voldoende vermogen heb om heel breed te beleggen 

en ook niet veel risico kan nemen. Als ik terugkijk over de afgelopen 5 jaar, zijn er goede maar 

ook slechte jaren geweest waardoor ik in totaal nauwelijks iets van rendement heb gehad. 

Het is oneerlijk dat ik afgelopen jaren ben belast alsof ik het rendement had kunnen maken 

waar de belastingdienst mee gerekend heeft. Die rendementen zijn onrealistisch en niet 

haalbaar voor een gewone belegger. Ik vind het daarom goed als in de toekomst gerekend 

gaat worden met rente en dividend die ik wel echt gehad heb.  

• Het zou normaal moeten zijn dat belasting alleen geheven wordt over geld dat ook echt 

verdiend is. Dus goed als de belastingwet zo wordt aangepast dat het inderdaad gaat om 

werkelijk rendement. Maar ik lees dat met die nieuwe wet ook belasting geheven gaat 

worden over rendement dat bedacht is, maar niet werkelijk gemaakt is. Dan blijft de belasting 

nog steeds net zo oneerlijk als nu. 

• Ik vind het belangrijk dat ik zelf mijn belastingaangifte doe, omdat ik er ook zelf 

verantwoordelijk voor ben en op die manier begrijp hoe de belasting die ik moet betalen is 

opgebouwd.  

Maar als deze wet wordt doorgevoerd, zie ik dat niet meer zitten. Ik weet ook niet hoe ik het 

dan geregeld moet krijgen, want ik ken niemand die het voor mij kan doen en denk dat het 

lastig zal vinden een expert te vinden. En hoeveel gaat het dan wel niet kosten om aangifte te 

doen? En zelfs als dat lukt, dan heeft die toch nog heel veel informatie van mij nodig 

daarvoor. Het is beter om door te gaan zoals het nu is, en dat veel gegevens al vooraf 

ingevuld zijn.  

• Ik lees dat er gedacht wordt aan een administratieplicht. Daar wil ik absoluut niet! Ik heb daar 

echt geen tijd voor. Mijn tijd besteed ik o.a. aan vrijwilligerswerk en dat is veel belangrijker. 

Het doen van aangifte is elk jaar al een vervelende klus, maar het moet niet nog meer tijd 

gaan kosten. 

• Het is me nog niet duidelijk wat in deze wet precies de bedoeling is met het eigen woonhuis.  

Ik wel 2 dingen hierover zeggen: 

- Het is een verkeerde manier van denken om een eigen huis te zien als iets dat geld oplevert 

terwijl je erin woont. Iedereen weet toch hoeveel tijd en geld erin gaat zitten om het in goede 

staat te houden? 

- We hebben al belasting betaald over ons huis (o.a. overdrachtsbelasting, jaarlijkse OZB). We 

hebben geïnvesteerd in verduurzaming, zoals de overheid wil. Het zou schandalig zijn als er 

opeens ook nog belasting geheven gaat worden bij verkoop. Daar hebben wij helemaal niet 

mee gerekend in onze plannen voor onze pensioentijd. De overheid moet blij zijn dat veel 

mensen een eigen huis hebben en daar goed voor zorgen. Niet de huizenbezitter uitmelken.  

• Is het wel nodig om zoveel te gaan veranderen in het belastingsysteem?  


